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Inledning 

Mitt DG år inleddes redan under juni månad med en resa till Lions i Ungern för vidare tur till 
Ukraina med IP Brian Sheehan och fru Lion Lorri. Det var en resa med många intryck och känslor. 
Dock väldigt nyttigt för att få förståelsen för de prövningar som finns. Vår hjälp behövs. 

Resan fortsatte till Berlin för att vara med om Special Olympic spelen. Det var 42 atleter från 
Sverige som tävlade. Den glädjen som fanns där stod i stor kontrast till sorgen i Ukraina. 

I Boston så skedde utnämningen till DG formellt. Det var ytterligare en stor upplevelse som vi 
fick vara med om. Det är där på plats som jag förstår hur stort Lions är internationellt. Vi kan och 
gör skillnad. 

Vårt distrikt 101S har tagit på sig rollen som samordnare för Lions Sveriges insatser i Ukraina.  
Behovet är fortsatt stort.  

Verksamheten i Distriktet 

När man har förmånen att få komma på besök ut på besök till klubbarna så märker man vilken 
härlig aktivitet det är. Kreativiteten flödar och kubbarna arbetar med att få nya medlemmar och 
med massor av insamlingar. Det som är viktigt är att tala om för allmänheten är till vart de 
insamlade medlen går. När det gäller marknadsföring av det så kanske det finns mer att få. Den 
styrka som vi har i och med att Lions finns i över två hundra länder borde användas mer. Det går 
från en Lionshand till en annan. Utan att något försvinner på vägen.  

Det engagemang som finns ute vad det gäller hjälp till Ukraina är enastående. Mycket av det som 
folket i Ukraina behöver har vi kunnat ta fram, dock inte för hela Ukraina. Det är Elverk till skolor, 
mat och kaminer för att tillaga maten, kläder mot kylan och sjukvårdsartiklar. 

Jag är också glad för att vi har kunnat få fram pengar till fröer och sättpotatis i år igen. ”Hjälp till 
självhjälp” är ofta det som stärker medmänniskor bäst. Tack alla för detta. 

Distriktsråd och kommittéer 

Vi har fått bättre fart på gemensamt arbete i våra zoner. Roligt att se de olika projekten som 
börjat gro. Tio klubbar är starkare än en. Detta kommer vi att fortsätta med eftersom det är det 
ger bäst resultat. Både vad det gäller projekt och den interna kommunikationen mellan klubbar 
och distrikt. 

Vi har ett fulltaligt DR. Alla posterna är besatta med Lions som vill mycket så att vi ska fortsätta 
utvecklas.  

Månadsmöten mellan ZO har fortsatt och erfarenheter byts kontinuerligt. 



 
DR har varvats mellan fysiska möten och Zoom. Det kommer vi att fortsätta med, även om det 
alltid är bäst att träffas och för den delen trivas tillsammans. Kostnaden måste hela tiden vara i 
fokus. 

Vi hade med tolv Lions från 101S på RLLI utbildning i Södertälje. Totala antalet på utbildningen 
var 20 st. Av våra Lions så var det åtta som var kvinnor. Distriktet förväntar sig mycket av dessa 
framöver. 

Medlemsutvecklingen 

Tyvärr så har vi tappat en klubb i år i Eslöv. Men vi har kunnat kompensera det med fler 
medlemmar i kvarvarande klubbar. I skrivande stund så är vi 2 183 medlemmar, en nettoökning 
med 28, och fler är på väg in. Vi får hoppas på att vi är bättre än förra året på att hålla i över 
sommaren. Det är viktigt med bra möten och medlemsvård. 

Avslutning 

Ett år går så fort och framför allt när man har roligt och känner att man bidrar med att göra 
världen lite bättre 

Ännu återstår det några månader av mitt DG-år med bland annat DM 2 i Kalmar den 20 april. Ni 
är alla välkomna till min hemstad. 

DG -teamet har haft mycket kontakt under året för att skapa kontinuitet i arbetet. Redan nu så 
vet jag att det står en ny och villig vDG och stampar i hallen för att fortsätta arbetet för 101S. 

Tack alla i vårt fantastiska distrikt för alla fina insatser 

Kalmar 2023-04-04 

Mats-Åke Tunelid 

Distriktsguvernör 101S 
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